
IVA IVŠIĆ:  

- Dobar dan i lijep pozdrav svima, gradonačelniku, zamjenicima, kolegicama i kolegama 

zastupnicima i vama kolegama iz gradskih upravnih tijela.  

Grad Zagreb ove godine izdvaja 147 milijuna za sustav sporta što je trostruko više od 

2021. i zaista se povećavaju ulaganja u sve segmente u sustavu sporta. Dakle od ulaganja u 

Sportski savez Grada Zagreba odnosno saveze i klubove gdje nam je posebno važno povećanje 

plaća trenera, ogromna su ulaganja odnosno povećanja ulaganja u vrhunski sport i isto tako 

sportsku infrastrukturu. Evo i sad smo već čuli da postoje mnogobrojne zapravo kapitalne 

investicije u sportskoj… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gospodine Goluža molim vas da se vratite na svoje mjesto jer ometate rad sjednice.  

 

IVA IVŠIĆ:  

- Dakle mnoge su kapitalne investicije u sportsku infrastrukturu. I kad govorimo o 

sportskoj infrastrukturi imam čini mi se jedno važno pitanje a vezano je za skijanje i za 

sedežnicu na Crvenom spustu na Sljemenu.  

Dakle prošli tjedan je počela sezona skijaška međutim znamo da Crveni spust nije 

otvoren, sedežnica nije u funkciji pa bih evo voljela u interesu nas svih ovdje prisutnih ali i u 

interesu javnosti da nam gradonačelnik ili netko od njegovih zamjenika kaže kakva je situacija 

sa sedežnicom, koji su planovi i možemo li očekivati nekad u budućnosti ponovno otvaranje 

Crvenog spusta u slučaju da će biti snijega? Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala vama zastupnice.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala na pitanju zastupnice Ivšić.  

Što se tiče financija dobro ste rekli, znači koliko god to nekima teško bilo prihvatit mi 

smo utrostručili proračun za sport u Gradu Zagrebu u ove tri godine. Znači došli smo na 147 

milijuna eura, imamo oko deset puta manji proračun od države a država, cijela država za cijelu 

Hrvatsku proračun za sport ima 160 milijuna eura. Pa evo Zagreb 147, država 160 milijuna 

eura.  

Tu su naravno uključena kapitalna ulaganja u Kranjčevićevu o kojoj smo govorili ranije, 

tu su kapitalna ulaganja u obnovu Doma sportova, zatim u Šalatu, zatim u bazen Špansko, zatim 

isto tako naravno Sportski savez Grada Zagreba, tu je Ustanova za upravljanje sportskim 

objektima, investicije Ustanove za upravljanje sportskim objektima od Jaruna pa na dalje, tako 

da doista evo trostruko povećanje sporta.  

Što se tiče investicija tu je i sedežnica, nova sedežnica za Sljeme budući da je stara sedežnica 

koja je stara nekoliko desetljeća, čini mi se preko 50 godina ako se dobro sjećam, oštećena u 

oluji. Za razliku od nekih dezinformacija i lažnih navoda koji su se pojavljivali u javnosti od 

nekih stručnjaka koji su povezani s prethodnom vlasti nije se mogla popraviti sedežnica. Mi 

smo naručili ispitivanje od strane tvrtke, da ju sad ne reklamiram koja je, jedna od najpoznatijih 

graditelja žičara, gondola u svijetu koji su utvrdili da takav model više uopće ne postoji, trosjed 

i zato idemo na četverosjed koji će imati onda, nova sedežnica će imati veće kapacitete za 

prijevoz skijaša, snowbordera i svih drugih koji uživaju u zimskim radostima ali će se moć 

koristiti isto tako i tijekom ljetne i proljetne sezone za prijevoz biciklista.  

I u tom smislu kreće evo čini mi se uskoro ili sljedeći tjedan uklanjanje stare sedežnice 

pa onda projektiranje i gradnja nove. Sve je ugovoreno u sklopu jedne  



……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

javne nabave kako bi onda uskoro imali novu sedežnicu na Sljemenu.  
 


